
     1 月 22、23 日粵語彌撒中 

請宣讀員宣讀 

堂區本週有以下事項報告  
  
彌撒前： 

1.  有興趣參加多倫多總教區推行的自動轉帳捐款計劃的教友，請瀏覽

堂區網頁或到辦事處查詢詳情及索取申請表格，填妥表格後連同作廢

支票交回堂區辦事處。 
  
2.  本堂親子會繼成功舉辦了「將臨期花環創作比賽」後；現推出 

「新春利是封手工藝比賽」，歡迎堂區各家庭參加。查詢詳情，請電

郵至親子會 satcc.parenting@gmail.com。 

3.  本堂哥倫布騎士會於 2 月 1 日至 28 日舉辦籌款活動，以幫助加拿

大輪椅基金達成為有需要人士提供希望、急需之活動能力、自由及自

主的使命。請瀏覽堂區網頁查詢捐款方法。感謝你慷慨解囊。 

4.  教友如需領取 2021 年之退稅收據，請把姓名、地址、電話及堂區

登記號碼電郵至 mchan@archtoronto.org，收據將會電郵給閣下。詳

情請瀏覽堂區網頁。教友亦可致電堂區辦事處查詢並預約領取。 

 
 

 
 

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。 
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     Announcements for Jan.23, 2022 
2:00 pm English Mass 

Before Mass: 
 
1.  Parishioners who are interested in enrolling in the Pre-Authorized 
Giving Plan are requested to visit the parish website or office for more 
information and registration. 
  
2.  The Knights of Columbus Council will initiate a fundraising 
campaign between February 1 and 28 to help Canadian Wheelchair 
Foundation in its mission of providing help, critical mobility, freedom 
and independence to people in need.  Please visit the parish website for 
donation methods.  Your generous support is greatly appreciated! 
 
3.  Parishioners who wish to obtain their 2021 donation tax receipts are 
requested to email their name, address, phone number and envelope 
number to mchan@archtoronto.org.  Receipts will be emailed to them 
or can also be picked up in person.  Kindly contact the office to 
schedule an appointment.  Please visit the parish website for more 
information.   
  
 
 
 
 

  
For more news & information,  
please visit the Parish website. 
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